
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Mandag d. 21. august 2023, kl. 19.00-21.00 i personalerummet på Limfjordsskolen. 

Der serveres lidt sødt til kaffen. 

 

Ikke mødt: Janni Heesche,  

 

1. Konstituering af bestyrelsen 
 

 Der vælges ny formand. 
Anne Friis er indstillet som ny 
formand.  
Anne har endnu ikke endegyldigt 
tilkendegivet, at hun modtager 
valget. 
Der vil blive kaldt på øvrige 
forældre ved kommende 
struktursnak til arbejdsgrupper. 
 

2. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 

 Nyt fraværssystem 
MUelev fravær er nyt 
fraværssystem. Det tilgås via 
AULA, og man skal som forældre 
aktivt melde fravær på sit barn. 
Ved ekstraordinært fravær kan 
klassens egne lærere godkende 
fravær op til 2 dage. Yderligere 
fraværsdage godkendes af 
ledelsen. Skolebestyrelsens 
principper skal justeres. 
 

 Ny skoleportal 
Struer Kommune har fravalgt 
MinUddannelse som 
læringsplatform pr. 31. august. 
Fremover er det EasyIQ, der skal 
levere den nye læringsplatform, 
der hedder Skoleportal. 
Meddelelsesbogen samt 
ugeplaner anvendes i det nye 
system. Principper for 
skole/hjem-samarbejdet skal 
justeres. Meddelelsesbogen skal 
være udgivet før skole/hjem-
samtalen. 

 
 

 Elevtal og klasser 
614 elever er startet pr. 14. 
august på Limfjordsskolen. Det er 



 
et fald på 34 elever i forhold til før 
sommerferien. Der er én klasse 
færre i almensporet. Der er en 
ekstra klasse i AKT-huset samt i 
Lagunen. 

 Personaleændringer 
Der er ansat 6 nye medarbejdere. 
Der er ansat tre i Lagunen – én 
medhjælper og to pædagoger. 
Én lærer er ansat i AKT-huset, og 
der er ansat to lærere i 
udskolingen.  
Der er jobopslag til lærer i 
Lagunen. 
Der er allerede planlagt et 
årsværk i vikararbejde, da flere 
personaler vil blive fraværende i 
løbet af skoleåret.  
 
 

 Status på skolestart 
Rigtig god første skoledag. God 
stemning blandt medarbejderne. 
Der er nedsat en arbejdsgruppe i 
indskolingen, der skal arbejde 
frem imod, hvordan man kan gøre 
første skoledag til noget ganske 
særligt. 
 

 Undervisningsmiljøvurdering 
Der bliver udarbejdet en uv-
miljøvurdering for 4.-9. årgang i 
løbet af august måned. 
Elevråd, MED-udvalg og 
bestyrelsen får adgang til at se 
data og udpege fokusområder. 
 

3. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

 Det kommunale budget 2024 
Der er bekymring for budget 
2024.  
Hvordan vil en besparelse komme 
til at se ud? Bliver det en 
rammebesparelse eller? 
Skolelederne har samlet sendt et 
bekymringsbrev til forvaltningen. 
 

 Status på skolestruktur 
Der er trykket på ”pause” i 
forhold til klasseoptimering i det 
kommende skoleår, og det vil 
tidligst være gældende for 2025. 
Der er stadig tanke om ét 
skoledistrikt i Struer by. Der skal 
være mere dialog med brugerne 
til skolerne. Forældre, 



 
bestyrelser, medarbejdere, 
ledelser.  
 

4. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
  

 

Henvendelse om praktik fra forældre til 
8. årgang. Der er en uge, hvor 
praktikken skal ligge.  
 
Nedenstående er besluttet på 
skolebestyrelsesmødet i december 2022 
angående praktik: 
 
 

5. Praktik på 9. årgang 
 
Ledelsen indstiller: 
 

 at bestyrelsen godkender, at skolen 
placerer en fast uge til praktik på 9. 
årgang fra skoleåret 2023/2024. 

 
 at det er forældrenes og elevernes 

egen opgave at skaffe en 
praktikplads. 

 
Hvis en elev ikke kan skaffe en praktikplads, 
kan der rettes henvendelse til klasselæreren. 
Skolen vil have enkelte pladser som fx 
pædagog, praktisk medhjælper el.lign. 
 
Skolen retter henvendelse til UU 
Nordvestjylland for at etablere et samarbejde 
om praktik. 
 
Der skal udarbejdes en skrivelse til forældre 
og elever, som bl.a. indeholder information 
om forsikring m.v. 
 
Skolebestyrelsen godkender, at der lægges 
en fast uge til praktik på 9. årgang. Ugen 
forsøges placeret inden jul. 
 
Der informeres i god tid om den endelige 
placering af praktikugen. 
 
 
 
 
 
Der prioriteres fortsat tilstedeværelse 
på forældremøderne i 0. og 7. årgang. 
Det skal være en vurdering, om man 
derudover vælger at deltage på de andre 
årgange.  
Klasselærerne tager kontakt ved behov. 
 



 
Der udarbejdes et fælles ”slide”, som 
kan fortælle om bestyrelsen samt, hvad 
den beskæftiger sig med. 
 

6. Mødekalender for 2023/2024 
  

 

 Forslag til mødekalender er vedlagt 
Det kan blive nødvendigt at 
indkalde til yderligere møder i det 
kommende skoleår om den 
forestående strukturdebat. 

 
7. Punkter til næste møde: 

 
  

 

 

 

 

 


